
Protokół posiedzenia Komisji Społecznej 

z dnia 25.11.2020 r. 

 Celem posiedzenia komisji było zaopiniowanie projektu budżetu na rok 2021. 

Nieobecny na posiedzeniu był Dariusz Chojnacki, który usprawiedliwił swoją nieobecność. 

 Radni jednogłośnie stwierdzili, że nie wnoszą żadnych uwag ani wniosków do budżetu i 

oceniają projekt budżetu pozytywnie. 

 Podczas posiedzenia radni wspoólnie napisali interpelacje w sprawie doświetlenia 

odcinka ulicy Kujawskiej. Po wnikliwej analizie radni jednoznacznie stwierdzili, iż biorąc pod 

uwagę oszczędności wynikające z braku konieczności budowy infrastruktury pod oświetlenie uliczne 

zasilane energią elektryczną oraz redukcję kosztów, związaną z uniezależnieniem się od elektrowni,  

isnieje możliwość zamontowania lamp zasilanych  panelami fotowoltaicznym.                                                                                          

 Uznali, iż zamontowanie takiego oświetlenia z pewnością przyczyni się do poprawy 

bezpieczeństwa w ruchu drogowym, poczucia bezpieczeństwa lokalnej społeczności a także 

może przynieść gminie oszczędności.                                                 

  

Posiedzenie zakończono o godz. 17:30. 

Protokołowała  

Agnieszka Dorawa 


